

CITY OF WEST HOLLYWOOD
SPECIAL RUSSIAN ADVISORY BOARD MEETING
MINUTES FOR TUESDAY, JULY 21, 2020

VIA TELECONFERENCE

1. **CALL TO ORDER** - Chair Volman called the meeting to order at 7:19 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** –Chair Volman led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present Alex Tolocenco, Eugene Maysky, Raisa Aguf, Farhad Yusupov, Lyubov Levitan, and Valentina Matiji, Diana Volman, Ekaterina Kutepova, Larisa Danilova.
Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
4. **ELECTION**
SUBJECT: *The Russian Advisory Board will elect a chair and vice-chair.*
ACTION: Farhad Yusupov was elected as chair and Ekaterina Kutepova was elected as vice chair.
5. **APPROVAL OF AGENDA** – Eugene Maysky made a motion to approve the agenda of Tuesday, July 21, 2020 seconded by Lyubov Levitan. Motion passed.
6. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of February 18, 2020. Eugene Maysky made a motion to approve, seconded by Ekaterina Kutepova. Motion passed.
7. **PUBLIC COMMENT**
Marina Shtoda, introduced a virtual project: The Atman Film Festival that will bring together the most creative storytellers from around the globe and the most vibrant international audience.
8. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
Farhad Yusupov spoke regarding attendance at the International Women's Day event and said that it went very well.
Ekaterina Kutepova spoke regarding the International Women's Day and said that catering was a great idea and the decoration of the room was beautiful, she also like the ceremony of recognition.
Raisa Aguf and Larisa Danilova spoke regarding International Women's Day Event.
9. **NEW BUSINESS**
9.A. RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2020 and 2021
SUBJECT: Board members will discuss the ways to create a project dedicated to the celebration of Russian cultural heritage.
ACTION: The board received update from staff regarding the project that will be done to highlight the history of the Russian Arts and Culture

Celebrations in the City of West Hollywood. Staff informed the board that the project cost will be \$10,000.00 dollars. Staff also informed the board that the project will become a part of the Russian speaking Community Archive project in the future.

Raisa Aguf said that the board need to propose more online events for the community due to the COVID -19 pandemic.

Board member Tolocenco asked staff to clarify why the money allocated for the Russian Arts and Culture Month in 2020 cannot be spent on collecting historical information to be incorporated into the future archive?

10. UNFINISHED BUSINESS

10.A. HOLOCAUST REMEMBRANCE

SUBJECT: The Russian Advisory Board will discuss the programming for the virtual event.

ACTION: The board members received information and discussed the ways to choose the appropriate platform for the event. The subcommittee on the project will explore various opportunities and report to the board at the next RAB meeting.

10. B. CREATION OF THE VIRTUAL ARCHIVE OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

SUBJECT: The board members will receive update from staff.

ACTION: The board members received information from staff and asked questions

10. C. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

SUBJECT: Board members will receive information regarding upcoming events.

ACTION: The board members received information regarding the cancellation of all future in- person events due to the COVID-19 pandemic and discussed future virtual events.

11. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

12. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

13. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no items from the board members

14. ADJOURNMENT

The Russian Advisory Board adjourned at 8:30 PM to a regularly scheduled meeting on Tuesday, August 18, 2020 beginning at 7 PM at via teleconference.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 18th
DAY OF AUGUST 2020.

DocuSigned by:
Farhad Yusupov
D3895B457DE542A...
CHAIRPERSON

ATTEST: DocuSigned by:
Tatiana Rodzinek
1252C05D660D483...
STAFF LIAISON

ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СПЕЦИАЛЬНОЕ ЗАСЕДАНИЕ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ
ВТОРНИК, 21 ИЮЛЯ 2020 ГОДА

ЗАСЕДАНИЕ БЫЛО ПРОВЕДЕНО В ВИРТУАЛЬНОМ ФОРМАТЕ

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Диана Вольман объявила заседание открытым в 7:19 вечера.
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Председатель совета Диана Волман читала клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета присутствовали: Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Диана Вольман, Екатерина Кутепова, Лариса Данилова, Валентина Матиджи. Также присутствовали: координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ВЫБОРЫ**
Члены совета выбрали председателя и заместителя председателя. Фархад Юсупов был избран председателем совета, Екатерина Кутепова – заместителем председателя.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Евгений Майский предложил одобрить повестку дня на 21 июля 2020 года, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
6. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Евгений Майский внесла предложение одобрить протокол заседания от 18 февраля 2020 года, Екатерина Кутепова предложила поддержать предложение.
7. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Марина Штода представила проект: The Atman Film Festival, который состоится в Октябре и соберет большое количество творческих людей.
8. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Фархад Юсупов говорил о праздновании Международного Женского Дня и сказал, что мероприятие прошло очень хорошо.
Екатерина Кутепова говорила о Международном Женском Дне и похвалила угощения и украшения, Екатерина также говорила о презентации, посвященной женщинам.
Раиса Агуф и Лариса Данилова также говорили о празднике, посвященном Международному Женскому Дню.
9. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
9.А. ФЕСТИВАЛЬ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА 2020-2021
Тема: Члены совета обсудят мероприятия, которые можно провести в рамках фестиваля, посвященные Русской культуре.
Решение: Члены совета получили информацию о проекте, который будет посвящен истории Русской Культуры и Искусства в Западном Голливуде.

Сотрудник города сообщил, что на проект было выделено 10 000 долларов и проект будет включен в виртуальный архив города.

Раиса Агуф сказала, что члены совета должны предложить мероприятия которые могут проводиться виртуально во время пандемии.

Алекс Толосенко попросил сотрудника города объяснить, почему средства, выделенные на проведение фестиваля, не могут быть использованы для создания исторического архива.

10. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ

10.А. ДЕНЬ ПАМЯТИ ЖЕРТВ ХОЛОКОСТА

Тема: Члены совета обсудят проведение мероприятия и пути обучения молодежи

Решение: Члены совета заслушали информацию члена совета Дианы Вольман. Члены совета обсудили как выбрать наиболее подходящую платформу для проведения мероприятия. Подкомитет обсудит проведение мероприятия и проинформирует совет на следующем заседании.

10. В. СОЗДАНИЕ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Тема: члены совета обсудят информацию полученную от сотрудников.

Решение: сотрудник города сообщил членам совета о том, что предложение о проекте было подготовлено и было представлено консультанту, которого администрация города наняла для создания архива города. Члены совета задали вопросы

10. С. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Тема: члены совета обсудят предстоящие мероприятия.

Решение: Члены совета получили информацию об отмене всех мероприятий в связи с пандемией и обсудили возможность проведения виртуальных мероприятий в будущем.

11. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений сотрудников не было.

12. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

13. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было

14. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:30 вечера. Следующее регулярное заседание состоится в виртуальном формате в регулярно назначенное время в 7 часов вечера, во вторник, 18 августа 2020 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 18 АВГУСТА 2020 ГОДА.

DocuSigned by:

Farhad Yusupov

03095B457DE542A...

ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

DocuSigned by:

Tatiana Rodzinek

1252C05D660D483...

СОТРУДНИК ГОРОДА